
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 21. december 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 125
Er ministeren enig i, at ålegræs ikke nødvendigvis er den bedste indikator på
et sundt havmiljø jf. Naturstyrelsens rapport om "Vandmiljø og Natur 2011",
der viser, at udledningerne af kvælstof og fosfor er reduceret markant, mens
prøver på 20 forskellige steder viser, at der stort set alle steder enten ikke er
sket en udvikling eller ligefrem er tale om en tilbagegang af ålegræs?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henrik Høegh (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henrik.Hoegh@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
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